大石桥市东星科技有限公司位于交通便利的辽宁营口大石桥市徐屯村，占地面积160亩。
Dashiqiao Dongxing Technology Co., Ltd. is located in Xutun Village (122.561N, 40.627E), Dashiqiao City, Yingkou, Liaoning with convenient transportation, covers an area of ​​160 mu (11 square kilometers).

是一家以生产经营各种定型、不定型制品耐火材料、建筑保温材料及冶金原料为主的并涉及化工产品、农副产品、水产品、服装加工销售及进出口贸易为一体的有限公司。
It is a limited company that mainly produces various shaped and unshaped refractory materials, building insulation materials, and metallurgical raw materials, and also involves chemical products, agricultural and sideline products, aquatic products, clothing processing and sales, and import and export trade.

公司始建与2004年，拥有员工280人，技术人员30人，拥有先进齐全的检测设备和完善的检验手段，
拥有1000吨、800吨、630吨各种摩擦压力机及螺旋压力机共13台，混砂机11台，
电热处理窑7条，破粉碎线4条，雷蒙机两台，不定型生产线两条，电熔镁炉6台，
年生产定型制品4万吨，不定型制品5万吨，电熔镁砂3万吨。
The company was founded in 2004, with 280 employees, 30 technicians, advanced and complete testing equipment, and perfect testing methods,
and 13 presses in total (1000-ton/800-ton/630-ton friction presses and screw presses), 11 sand mixers,
7 electric heat treatment kilns, 4 crushing lines, 2 Raymond machines, 2 unshaped production lines, 6 fused magnesium furnaces,
annual production of 40,000 tons of shaped products, 50,000 tons of unshaped products, and 30,000 tons of fused magnesia.

2014年企业扩大规模注册了分公司营口华鹏耐火材料有限公司，
主要生产销售定型和不定型耐火材料、矿产品、镁碳砖、镁球，
并经营钢材、建材、木材、碳粉、石墨、电极、碳化硅等材料及窑炉维护与砌筑。
In 2014, the company expanded its scale and registered a branch company, Yingkou Huapeng Refractories Co., Ltd.,
which mainly produces and sells shaped and unshaped refractory materials, mineral products, magnesia-carbon bricks, magnesia balls,
and operates steel products, building materials, wood, carbon powder, graphite, electrodes, silicon carbide, and other related materials, and kiln maintenance and masonry.

公司产品60%在国内销售，40%产品远销俄罗斯、印度、日本、韩国、马来西亚等国家。
60% of the company's products are sold domestically, and 40% are exported to Russia, India, Japan, South Korea, Malaysia, and other countries.

公司秉承用户至上、质量第一、信誉第一的原则，与您精诚合作，共同发展。
Our company adheres to the principle of customer first, quality first, and reputation first, and expect sincere cooperation and satisfactory development with you.
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